
 
 

 התקיימה ועדת איכות הסביבה   17/1/2021בתאריך ה 

אורית דורין  , , היאלי מרקו, מירי ישראלי, רחל ידידט רז נוכחים: אילן כהן, אורן תבור, הילה רוטבר

עוז עזריאלי, ראובן נוגה, סוזן, אורית רוט, יעקב שאשא,  מרי פרי,  מיה גלפרין מור, קרי זרצקי,אדר, 

 ענת ברוק גורפונג 

 

   להלן עיקרי הדברים: 

 אילן כהן, יו"ר הוועדה, דווח על ביקור השרה להגנת הסביבה ברעננה: 

הביקור כלל דיון ביד לבנים בהשתתפות ראש העיר  בו הציגה השרה את האג'נדה והעשייה  

 נת הסביבה. עולה בין הרשות המקומית למשרד להגהסביבתית ונדונו שיתופי פ

בנוסף, נערך סיור של השרה בגינה הקהילתית הפעמונים, במהלכה היא התרשמה ממגוון הפעילויות  

 בגינה ואף נטעה עץ. 

 

 נוכחות חברי מועצה בדיוני הוועדה לאיכות הסביבה:  

 ני וועדת איכות הסביבה. יו"ר הוועדה אילן כהן, יפעל לנוכחות קבועה של חברי המועצה בדיו

 

 : הערכות למשבר האקלים 

היחידה האזורית לאיכות הסביבה  אחראית תחום הערכות למשבר האקלים,  -ט רז הילה רוטבר

 הציגה את הערכות עיריית רעננה למשבר האקלים. 

 pdfרעננה.  -היערכות למשבר האקלים  רצ"ב מצגת 

ד  הילה נתנה סקירה ורקע בנושא משבר האקלים העולמי והמקומי. כיצד אנו חווים זאת ברעננה וכיצ 

 נערכת הרשות. 

האקלים בעוד כחודש והשני כחלק   תבוועיד כמו כן נחשף כי יתקיימו שני שיתופי ציבור הראשון  

 מתהליך ה"מאיץ" קול קורא של שלושה משרדי ממשלה בהובלת משרד האנרגיה. 

מרבית השאלות שנשאלו התייחסו לנושא ההצפות והצורך במענה בטווח הקצר כמו גם בטווח  

 הארוך.  

תכנון רגיש מים,  הילה הסבירה כי היום קיימות גישות חדשניות ומתקדמות לניהול נגר עילי בדגש על 

מקדמות חילחול מים ושימוש בשרותי מערכת  הבו משלבים גישות  תכנון ההופך מים למשאב 

,  גגות ירוקים היודעים להשהות נגר ובכך למנוע הצפות, שימוש  רביו פילט לדוגמא   -אקולוגיים  

הנגר   יש לבחון את יישום פתרונות וטכנולוגיות חדישות בתחום  בשצפי"ם כמוקדי חלחול ועוד. 

 ברעננה. 

 

 : מטרו

 את נושא המטרו הציגה היאלי מרקו, מנהלת יחידת תכנון וניהול סביבה. 

 pdfמטרו ועדת איכות סביבה רעננה.רצ"ב מצגת 
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 . ההיבטים הסביבתיים של הקמת והפעלת המטרו ברחבי העיר  היאלי הציגה את  

הועדה לתשתיות   -הוא פרויקט התשתית הגדול ביותר שמקודם בישראל. מקודם ע"י הות"ל המטרו 

 לאומיות ומתוכנן ע"י חברת נת"ע שהושכרה לשם כך. 

אזור התעסוקה ברחוב התדהר, תחנה ברחוב עקיבא, תחנה ברחוב   -תחנות  4ע"י   "משורתת "רעננה 

 תחנת רכבת מערב.  - אחזוה בין בן גוריון לקרן היסוד ותחנה בסמוך לתחנת הרכבת הכבדה

 שנה..   15-צפי משוער לסיום הפרויקט הוא בעוד כ 

על השגות   ם ו כמו גסביב התוואי שעובר מתחת לבתים בחלק ממשתפי הועדה נסבו   השאלות

 העירייה לגבי התוואי. 

 

 6.4.21ישיבת וועדת איכות הסביבה הבאה תתקיים בתאריך 

 

 כתבה: ענת ברוק גורפונג 

 


